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Protokoll nr 6 från ordinarie möte 18 augusti 2020 
Plats: Digitalt via Zoom 
Tid: 14:00 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Louise Lindström, DHR 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Ronald Hallgren Kulturhuset/Stadsteatern. 
Frånvarande:  
Ola Larson, Stadsarkivet, Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
och Mia Modig, Dövas förening i Stockholm. 
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet, hälsade 
alla välkomna och dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Bertil Orrby utsågs till justerare. 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 
Inget att anmärka på. 
Diskussion om vilket digitalt verktyg som är att 
föredra, Zoom eller Skype, en uppenbar fördel är att 
Zoom erbjuder ”översätter” tal till textremsa. 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
Gunilla berättade om det kulturstrategiska 
programmet som alla rådsmedlemmar kunnat ta del 
av, hon menade att det var hoppingivande och 
 positivt. Punkterna som beskriver allas lika 
 möjligheter att ta del av och själv skapa kultur + 
 vikten av samarbeten inom staden, mellan 
 förvaltningar och bolag är en 
 förutsättning för att uppnå uppsatta mål. 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
Motion från V om att tillgängliggöra demokratin 
ställer sig rådet, i huvudsak bakom, dock med 
reservation för namnbyte i detta läge innan rådens nya 
organisation blivit verklighet. Sthlm stad, FO 
genomför en nu en översyn av rådens organisation.  

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 25 
augusti 

Punkt 4; bra och viktigt med betänkandet Sveriges 
museum om Förintelsen (SOU) 2020:21. 

Punkt 6; viktigt att funktionshindersperspektivet 
beaktas vid upprustning av konstnärsateljéerna. 

Punkt 7: Kulturstrategiskt program för Stockholm 
stad, där rådet önskar vara delaktiga i den vidare 
konkretiseringen av programmet. (Ett första möte 
med stabschef David Jonsson ägde rum under våren, 
rådet emotser en inbjudan för fortsatt dialog). 
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7. Övriga ombyggnadsprojekt 

Om kulturhuset/Stadsteatern se länk för mer 
information: 
https://kulturhusetstadsteatern.se/Det-nyrenoverade-
Kulturhuset-Stadsteatern-vid-Sergels-torg-invigs-18-
september/ 
Nya Medborgarhuset har redan delvist öppnat 
Forsgrenska badet är öppet, bibliotek och kulturskola 
beräknas köra igång sina verksamheter i 
månadsskiftet augusti/september. 
 

 
8. Rapporter 

Pia Ehnhages rapport till kommunfullmäktige. Rådet 
instämmer i rapportens analyser och slutsatser och 
noterar speciellt att det saknas stadsövergripande 
indikatorer för utveckling och förbättring av 
funktionshindersarbetet, samt en inventering av 
behoven vad gäller kompetens och kunskap inom 
staden. Hur ser utvecklingsarbetet ut på nationell nivå 
och på vilket sätt ”sipprar” den kunskapen ner till 
kommunal nivå. Bland det viktigaste är hur 
upphandlingarna går till och hur man där beaktar och 
tar tillvara funktionshindersperspektivet. 
EU rapporten om digitalisering, Joakim ansvarar för 
att till nästa möte göra en sammanställning till rådet, 
som därefter kan yttra sig om innehållet. 
Representanter för HRF Stockholm var den 11 
augusti  av kulturskolan, som experter i samband med 
installation av hörselslingor i Medborgarhuset. Mötet 
var uppskattat och många bra och användbara förslag 
presenterades för kulturskolan kring frågan hur man 
går vidare med inköp av mikrofoner, förstärkare mm. 

 
9. Övriga frågor 

Frågan om när och hur rådet kan träffa nämnden togs 
upp på begäran av Kajsa Rydergård. Förslaget är att 
en person från rådet finns på plats fysiskt och 
resterande medlemmar deltar digitalt. 
Frågan om inläsningstjänster och hur den kan 
användas inom KuF togs upp. Joakim kontaktar Kajsa 
för att undersöka vidare möjligheter i frågan. 
Frågan om vi kan fixa till ett abonnemang för Zoom, 
så vi slipper avbryta efter 40 min. Christer ser till att 
hitta lämplig lösning till nästa möte. 
 
 
 

https://kulturhusetstadsteatern.se/Det-nyrenoverade-Kulturhuset-Stadsteatern-vid-Sergels-torg-invigs-18-september/
https://kulturhusetstadsteatern.se/Det-nyrenoverade-Kulturhuset-Stadsteatern-vid-Sergels-torg-invigs-18-september/
https://kulturhusetstadsteatern.se/Det-nyrenoverade-Kulturhuset-Stadsteatern-vid-Sergels-torg-invigs-18-september/
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10. Nästa möte, äger rum den 15 september 14:00-15:30.  
Plattform: Zoom 

 

Balanslista 2020 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
HR och 
kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset och 
biblioteket Norra 
Djurgårdsstaden 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 
Ann Christine 
Eggert 

Från jan - 20 och 
framåt 

Kompetensförsörjningsplanen  Madelene Granath 
HR avd. VT +HT 2020 

Digit or Die Agneta Jakobsson, 
projektledare 

VT+HT 2020 

Stadsutveckling med kultur 
Ulrika Wallin 
enhetschef för 
stadsutveckling 

VT+HT 2020 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson VT+HT 2020 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla Göran,  VT 2020 

Utforma en symbol som 
anger detsamma som OSA. 
 

Louise Lindström VT 2020 
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Biblioteksplanen Daniel Forsman HT 2020 

 

 
Gunilla Göran ordf.             Bertil Orrby      

    Justerare 
 
Christer Nygren 
Sekreterare 
 


